
                                                                            FRÅGA 

                                                                        25 januari 2018 

 

 

 

Fråga till kommunstyrelsens ordförande Fredrik Saweståhl 

 

I ”Mitt i Tyresö” den 16 januari fanns en insändare med rubriken ”Skamligt att Strömstugan får 

förfalla.” 

Min fråga är: 

Vad kommer att hända med Strömstugan? Ska den förfalla? 

 

För Miljöpartiet de Gröna i Tyresö 

 

Lilian Nylinder 


